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Abstract (en)
[origin: US4637863A] The invention relates to a process for the electrosynthesis of alcohols and epoxy compounds by electrochemical reduction of
organic halides in the presence of carbonyl derivatives in an organic solvent medium containing a supporting electrolyte. The organic halides contain
an atom or a functional group which stabilizes carbon-ions, preferably fixed to the carbon carrying the halogen. The anode is made of a reducing
metal preferably chosen from the group consisting of magnesium, aluminium, zinc, iron and their alloys. This process has the advantage of being
simple, readily convertible to an industrial scale, especially as a result of the possibility of using a single-compartment cell and low-toxicity solvents.
It can be applied to the electrosynthesis of numerous alcohols.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé d'électrosynthèse d'alcools et composés époxydes par réduction électrochimique d'halogénures organiques en
présence de dérivés carbonylés en milieu solvant organique contenant un électrolyte indifférent. Les halogénures organiques présentent un atome
ou un groupement fonctionnel stabilisateur de carbanions, de préférence fixé au carbone porteur de l'halogène. L'anode est en un métal réducteur
de préférence choisi dans le groupe constitué par le magnésium, l'aluminium, le zinc, le fer et leurs alliages. Ce procédé a l'avantage d'être simple,
facilement transposable à l'échelle industrielle, notamment du fait de l'utilisation possible d'une cellule à un seul compartiment et de solvants peu
toxiques. Il est applicable à l'électrosynthèse de nombreux alcools.
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